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Verslag Algemene Ledenvergadering Vereniging voor Pieters- en Academiewijk 

en Levendaal-West (PAL) 24 april 2024 
 

 

Plaats   :  Huis van de Passer, Steenschuur 6, Leiden 

Voorzitter  :  Ed Mol 

Opsteller verslag  :  Jan Demper 

Aanwezig  :  39 aanwezigen, waaronder 38 leden (zie presentielijst)                                                      

Afwezig met kennisgeving :  mw. F. Pompe, fam. Verkroost, dhr. H. Slot, dhr. C. Ahsmann 

  

1. Opening en vaststelling van de agenda 

• Opening: de voorzitter opent de vergadering en verwelkomt de aanwezigen na de informatieve en 

onderhoudende presentatie over geveltekens in de PAL-wijk van Piet de Baar, lid van de Commissie 

Geveltekens van de HVOL. De presentatie is terug te vinden op de website. 

Hij vraagt de aanwezigen die dat nog niet gedaan hebben, hun naam en handtekening op de 

presentielijst te plaatsen. 

• Vaststelling van de agenda: bij gebreke aan wijzigingsvoorstellen stelt de voorzitter de agenda 

ongewijzigd vast.  

 

2. Mededelingen van de voorzitter en ingekomen stukken 

• Mededelingen:  

- Van René Verdel, wijkregisseur stadsdeel Midden, is het verzoek ontvangen de vergadering als 

belangstellende te mogen bijwonen. Het bestuur heeft met het verzoek ingestemd. 

- de voorzitter memoreert het vele werk dat afgelopen jaar weer gedaan is door de vele vrijwilligers 

in de redactie van de wijkkrant, de bezorgers daarvan, degenen die de website beheren en actueel 

houden, alsmede al die leden die bijdragen leveren in de diverse werkgroepen en dankt hen voor 

hun inzet. 

- In de redactie van de wijkkrant heeft zich een wisseling voorgedaan. Sanne Dresmé die ruim 10 

jaar de opmaak van de krant verzorgde, heeft te kennen dit werk niet meer te kunnen  

combineren met haar professionele activiteiten. Het bestuur heeft dit gerespecteerd en dankt 

Sanne voor haar jarenlange inzet voor PAL. Het bestuur prijst zich gelukkig dat de vacature sinds 

januari wordt ingevuld door Juun Arens, woonachtig in de wijk. 

- Er zijn belangrijke stappen gezet in de erkenning van de samenwerkende wijkverenigingen 

binnenstad als belanghebbende stadspartner door de gemeente. De voorzitter van dit 

samenwerkingsverband is Aart Martin de Jong, voormalig voorzitter van PAL. Zo zijn er afspraken 

gemaakt dat er per kwartaal wordt overlegd met wethouder Jermoumi, verantwoordelijk voor 

participatie, en is mede door inbreng van de samenwerkende wijkverenigingen een zogeheten 

Handreiking Samenwerking in de stad tot stand gekomen. Het gaat hier om een tool voor een 

beter participatieproces. 

- Er zullen vanavond foto’s gemaakt worden. I.v.m. de privacyregelgeving kan men aangeven niet 

gefotografeerd te willen worden. 

 

• Ingekomen stukken:  

- De vergaderstukken zijn tevoren op de website geplaatst en te zien op de ter plekke 

gepresenteerde PowerPoint.  

- Bericht van verhindering is ontvangen van mw. F. Pompe, fam. Verkroost, dhr. H. Slot en dhr. C. 

Ahsmann 

3. Verslag van de Algemene Ledenvergaderingen d.d. 24-4-2023 

             -      Tekst: er worden geen opmerkingen gemaakt of wijzigingen voorgesteld. 

      -      Naar aanleiding van: er zijn geen vragen of opmerkingen. 

       

       De voorzitter stelt vast dat hiermee het verslag is goedgekeurd en dankt Jan Demper voor het  

       opstellen daarvan. 

 

4. Jaarverslag 2023 

Jaaroverzicht 2023: de voorzitter stelt het Jaaroverzicht van de belangrijkste activiteiten in 2023 

aan de orde en licht een aantal specifieke onderwerpen toe. Er worden verder geen vragen over het 

overzicht gesteld. Aart Martin de Jong complimenteert het bestuur met het uitgebreide en duidelijke 

verslag. De vergadering keurt het overzicht vervolgens unaniem goed.  
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• Jaarrekening 2023 en Begroting 2024: de penningmeester wijst op de gezonde financiële positie 

van PAL ultimo 2023, waarbij de kosten fors lager waren dan in 2022. Dit is voornamelijk gelegen in 

de bestuurskosten aangezien er dit jaar geen juridische kosten zijn geweest zoals vorig jaar het geval 

was vanwege de procedure tegen de gemeente in verband met de vergunningverlening voor de 

Nostalgische kermis. De baten pakten hoger uit door hogere inkomsten uit contributies, donaties en 

advertenties, terwijl de kosten redelijk in lijn waren met de begroting. Hierbij moet wel opgemerkt 

worden dat de kosten van de aangeschafte geluidsmeter niet begroot waren. Hij geeft vervolgens aan 

dat de balans een aantal nieuwe posten kent, te weten de bestemmingsreserves. Het bestuur heeft 

hiertoe besloten omdat er onduidelijkheid bestond over het verkrijgen van de gemeentelijke subsidie 

voor 2024 vanwege een vermeend te hoog eigen vermogen. Met deze bestemmingsreserves is de vrij 

besteedbare reserve (vrij vermogen) uiteraard aanmerkelijk lager. 

Het positieve resultaat over 2023 ad € 2.129,96 is aan de vrije reserve toegevoegd, waarmee dat 

uitkomt op € 1.845,44. 

Vervolgens merkt de penningmeester op dat de begroting voor 2024 vrijwel identiek is aan die van 

2023 met dien verstande dat de baten in lijn zijn met 2023, waarbij een conservatieve benadering van 

de contributies, donaties en advertenties wordt gecompenseerd door de hogere subsidie, maar de 

kosten wat oplopen als gevolg van o.a. de naar verwachting grotere activiteit van de werkgroepen. 

Voor software is voorts een extra bedrag begroot voor de aanschaf van een pakket waarmee online 

enquêtes kunnen worden aangemaakt die PAL wil inzetten om de mening van leden te peilen op 

specifieke thema’s. Nieuw is de post Verzekeringen voor een bestuurders- en 

bedrijfsaansprakelijkheidsverzekering. Met inachtneming van deze kostentoename sluit de begroting 

voor 2024. 

Aangezien er geen vragen of opmerkingen zijn, wordt de begroting 2024 unaniem goedgekeurd. 

• Verslag en advies van de Kascommissie: Rob van der Linden complimenteert namens de 

Kascommissie het bestuur en met name de penningmeester voor de kwaliteit van de administratie, die 

transparant en compleet is, alsmede een getrouw beeld geeft van het vermogen. De Kascommissie 

adviseert de vergadering de jaarrekening 2023 dan ook goed te keuren en het bestuur te dechargeren. 

• Decharge van het bestuur: op de vraag van de voorzitter daartoe keurt de vergadering bij 

acclamatie onder applaus de jaarrekening 2023 goed en dechargeert zij het bestuur voor het gevoerde 

bestuur en beleid. 

• Benoeming Kascommissie: beide leden van de Kascommissie zijn krachtens artikel 14, lid 3 van de 

statuten voor 3 jaar benoemd. Geen der leden is in dit jaar aftredend. De voorzitter dankt vervolgens 

Rob van der Linden en Hans Slot voor hun verdiensten voor de Kascommissie en de vereniging en 

overhandigt hen een fles wijn. 

 

5. Bestuur  

De voorzitter geeft aan dat ook dit jaar weer een aantal mutaties in de samenstelling van het bestuur 

geagendeerd zijn. 

• Aftredend en niet herkiesbaar: Wim Brugman heeft te kennen gegeven zijn bestuursperiode om 

persoonlijke redenen voortijdig te willen beëindigen en treedt derhalve in deze vergadering af. 

De voorzitter dankt Wim voor zijn inzet en regelmatige deskundige inbreng, die hij af en toe met de 

nodige humor bracht en overhandigt hem een blijvend aandenken aan diens bestuursperiode. 

Wim geeft aan dat hij zich met zijn aftreden wel enigszins schuldig voelt en verwijst daarbij naar het 

gebrek aan opvolgers en het in dat verband collectief aftredende bestuur van de Oude Mors. Hij hoopt 

en verwacht dat er binnen PAL tijdig opvolgers met bestuurlijke ervaring zullen opstaan. 

• Benoeming nieuwe bestuurders: de voorzitter geeft aan dat er, ondanks herhaalde oproepen, zich 

nog geen kandidaten hebben gemeld. Hij verzoekt alle aanwezigen en de overige leden bij zichzelf te 

rade te gaan of zij bestuurlijk iets voor de vereniging willen betekenen om te voorkomen dat we over 

een paar jaar in een zelfde situatie als de Oude Mors geraken. 

 

6. Stand van zaken werkgroepen 

• Werkgroep Werfparkvrienden: de voorzitter merkt op dat de werkgroep inmiddels 20 leden kent en 

vraagt Eduard Groen als een van de trekkers van deze werkgroep een toelichting op de stand van 

zaken te geven. Eduard zegt dat graag te willen doen bij afwezigheid van Huub Franken die helaas 

vanwege persoonlijke omstandigheden niet de gehele vergadering aanwezig kon zijn. 

Eduard geeft aan dat de werkgroep zich inzet om het park duurzaam te behouden en te verbeteren. 

Daartoe participeert ze in diverse projecten waarvan onderhoud een der belangrijkste is. Het gras blijft 

een moeizaam project vanwege de vele grote bomen. Op korte termijn moet er een onderhoudsgroep 

geformeerd worden en is het de bedoeling dat de groep de perken aan de Doezastraat adopteert. 

Daarnaast is er een samenwerking met de leerlingen van de Haanstraschool die werkzaamheden in het 

park als lesmateriaal hebben opgenomen. Op 4 juni a.s. zal er een observatieronde met de gemeente 
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door het park plaatsvinden en zullen nadere afspraken gemaakt worden. De leden van de werkgroep 

hebben onlangs een email gehad om hun voorkeuren betreffende het onderhoud aan te geven. 

Uiteraard kan men zich nog altijd aansluiten, iedereen is welkom. 

Frans Beck wijst op de vele loslopende honden in het park en vraagt wat het hondenbeleid ter plekke 

is. Eduard antwoord dat het beleid en de regels op de borden staan, maar dat er te weinig handhaving 

is. Vanuit de vergadering komt voorts naar voren dat de vaste hondeneigenaren in het park elkaar 

goed kennen en ook sociale controle uitoefenen. Het probleem zit ‘m in de incidentele bezoekers. 

Eduard en de voorzitter menen dat we als PAL geen anti-hondenbeleid moeten nastreven. Als iedereen 

zich aan de regels houdt is er voor iedereen plaats, uiteraard met behulp van regelmatig toezicht en zo 

nodig handhaving. 

• Werkgroep Autoluwe Binnenstad: de voorzitter geeft aan dat deze groep 15 leden telt en inmiddels 

een half jaar actief is. De werkgroep heeft ten doel de uitvoering van het autoluw-beleid van het 

college kritisch te volgen en zo nodig van commentaar en verbetervoorstellen te voorzien. 

Inmiddels is er een enquête gehouden waarop de respons 75 % van de leden was. Daaruit zijn 

duidelijke meningen gekomen en zullen de resultaten op korte termijn in de werkgroep besproken 

worden. Over de respons, de conclusies en verdere stappen zullen de leden vervolgens geïnformeerd 

worden. 

• Werkgroep Energie in de Wijk: voor deze nieuwe werkgroep hebben zich inmiddels 5 leden aangemeld. 

Het bestuur hoopt dat dit nog toeneemt en verwijst hierbij naar de laatste nieuwsbrief. 

• Werkgroep Jan van Houtkade: Marjolijn Pouw vraagt deze werkgroep niet te vergeten. Op dit moment 

is de werkgroep in ruste, maar de werkzaamheden zullen weer opgepakt worden zodra in het najaar 

de herinrichting zal beginnen. 

   

7. Wat verder ter tafel komt  

- Lustrum 2026: de voorzitter memoreert dat in 2026 de vereniging het 50 jarig bestaan viert en 

roept alle leden op om met suggesties te komen voor de inhoudelijke viering van dit lustrum. 

Tevens roept hij leden op om zich aan te melden voor de lustrumcommissie. 

 

8. Rondvraag en sluiting 

- Rembrandtdagen: de heer Schadeberg laat weten klachten te hebben over het gebruik van 

hooibalen en houtstapels tijdens de Rembrandtdagen. Deze bezorgen overlast in de vorm van o.a. 

brandstichting en baldadig gedrag. Bij pogingen daartoe blijkt de organisator hierop niet aan te 

spreken. Erick van Zuijlen bevestigt deze ervaring; de universiteit heeft dan ook besloten niet 

meer met deze organisatie mee te werken. De voorzitter zegt toe dat het bestuur zal trachten in 

contact te treden met het Evenementenbureau en de organisator.                                                                                                           

Na vastgesteld te hebben dat er verder geen vragen en opmerkingen zijn, dankt de voorzitter alle                                                              

aanwezigen voor hun belangstelling en inbreng, nodigt hen uit voor de afsluitende borrel en sluit de 

vergadering om 22.00 uur. 

 

  

 

 

 


